
Rada Gminy Wilkowice
Radni-Sesja

Protokół nr Xlll/2025
z sesji w dniu 20 lutego 2025 r.

która odbyła się w Urzędzie Gminy w Wilkowicach

Obrady rozpoczęto 20 lutego 2025 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:46 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 11 członków.

Obecni:
l. Jordan Barański

2. Adam Bysko
3. Paweł Handzlik
4. Dariusz Kanik

5. Krzysztof Krajewski
6. Antoni Kufel
7. Alina Macher
8. Bożena Maślanka
9. Piotr Pielesz

10. Katarzyna Pilarz
11. Piotr Wałeczek

l. Otwarcie XIII sesji Rady Gminy Wilkowice, stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 14.18 otworzyła XIII sesję Rady Gminy Wilkowice, następnie
stwierdziła obecność 11 radnych na sesji z 15-osobowego składu rady, stwierdzając tym samym
prawomocność obrad, (nieobecni radni - P. Panek, M. Olma, E. LendaJ. Chowaniec).

W następnej kolejności Przewodnicząca powitała zebranych:
- radnych - //sto obecności stanowi zatącznik nr l do protokołu,
- Wójta Gminy Wilkowice p. Macieja Mrówkę,
- Skarbnika Gminy p. Aleksandrę Kastelik,
- Sekretarza Gminy p. Alicję Raszka - Micherdzińską,
- radnego powiatu bielskiego p. Adama Caputę,
- pracownika biura rady p. Małgorzatę Lempart,
- informatyka p. Arkadiusza Dyk.

Następnie Przewodnicząca odczytała klauzulę RODO. Pełna treść klauzuli została wywieszona na
drzwiach przed wejściem na salę sesyjną.

2. Przedstawienie porządku obrad.

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

3. Wnioski w sprawie zmian do porządku obrad.

Przewodnicząca zaproponowała podjęcie wniosku, który następnie odczytała i poddała pod
głosowanie.
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Głosowano wniosek w s rawie:

wprowadzenia do porządku obrad sesji Rady Gminy Wilkowice w dniu 20 lutego 2025 r. w pkt 11
porządku obrad - podjęcie uchwał w sprawie, uchwały w sprawie: udzielenia odpowiedzi na wniosek
o udostępnienie informacji publicznej, jako ppkt "\".

W niki losowania

Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W niki imienne:

Za(11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (4)
Jacek Chowaniec, Elżbieta Lenda, Małgorzata Olma, Patrycja Panek

4. Informacja Radnych Rady Powiatu o podjętych działaniach na rzecz Gminy Wilkowice.

P. A. Caputa przedstawił następujące informacje dotyczące:

- zdrowia - Rada Powiatu podjęta uchwałę dotyczącą przystąpienia do programu badań
przesiewowych w kierunku wczesnego wykrycia wad wzroku wśród uczniów klas pierwszych i piątych
szkół podstawowych z terenu powiatu. Na ten cel powiat przeznaczył kwotę 508.000 zł. Jest szansa,
niewielka, odzyskania części tej dotacji w wys. około 100-200 tyś.

- ronda w Bystrej - temat jak najbardziej aktualny. Planowane jest, aby w kwietniu zostało
zlecone opracowanie projektu technicznego wraz z pozwoleniem na budowę. Pewne deklaracje,
nawet finansowe, związane z realizacją tej inwestycji wstępnie zostały ustalone. Czekamy na ten
kolejny etap, czyli zlecenie i opracowanie przetargu.

- karetki pogotowia - radny powiatowy zapewnił, że karetka z Wilkowic nie wyjedzie. Na
chwilę obecną trwa poszukiwanie optymalnego miejsca do jej stacjonowania. Jest wielce
prawdopodobne, że od l kwietnia br. karetka będzie stacjonowała w jednostce OSP Bystra. Dodał, że
warunki w OSP w Bystrej będą lepsze niż te, które pracownicy karetki mieli zapewnione w dotychczas
zajmowanym pomieszczeniu przy ośrodku zdrowia. Nowe miejsce w jednostce OSP w Bystrej dla
ekipy pogotowia jest przygotowane, garaż jest ogrzewany, z dużym zapleczem socjalnym. Przewiduje
się, że karetka będzie stacjonowała w jednostce OSP w Bystrej minimum dwa lata. Pan Starosta
będzie prowadził rozmowy w celu zapewnienia najbardziej optymalnego miejsca dla karetki. Mówi
się tutaj o szpitalu w Bystrej lub też, o budowie nowego obiektu.

- projektu remontu ul. Szczyrkowskiej - rysuje się cień szansy na jej remont w roku bieżącym
lub przyszłym. Pracujemy nad tym, aby zadanie znalazło się w planach Zarządu Dróg Powiatowych.

- zgłoszenia przez sołtysów do realizacji, w planach remontów powiatowych, pewnych
drobnych, ale istotnych uwag dotyczących dróg i chodników (uszkodzenie barierek w Wilkowicach,
postawienie luster, wycięcie czy przycięcie drzew) - tematy przekazano do Dyrektora Zarządy Dróg
Powiatowych z prośbą o uwzględnienie w planie remontów tegorocznych.

- niedoświetlonego przejście dla pieszych na ul. Wyzwolenia. Radny zadeklarował wstępnie
pomoc powiatu w doświetleniu tego miejsca, w ramach środków na poprawę bezpieczeństwa ruchu
drogowego. Odniósł się również do doświetlenia przejścia dla pieszych na ul. Fatata (Ława).
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Przewodnicząca Rady A. Macher podziękowała za w/w informacje. Dodała, że radny powiatowy dba
o komunikację pomiędzy radnymi gminnymi a radnymi powiatowymi.

Radny P. Pielesz zapytał czy wyjaśniła się sprawa, kto zarządza starym mostem przy przystanku
autobusu linii 57 w Bystrej, w rejonie ul. Kasztanowej? Dodał, że ten most wymaga remontu.
Radny powiatowy A. Caputa zapewnił, że rozezna sprawę tego mostu. Dodał, że zasięg nowego ronda
nie obejmuje starego mostu. Poniżej starego mostu planowany jest prawoskręt w stronę Szczyku.

Wójt odpowiedział, że most jest w Zarządzie Dróg Wojewódzkich.

5. Sprawozdanie Wójta o pracy w okresie międzysesyjnym.

Wójt przedstawił informację o pracy w okresie międzysesyjnym.

ZAMÓWIENIA PUBLICZNE:
Prowadzone postępowania:

l) W dniu 07. 02. 2025 r. ogłoszono ponownie postępowanie na "Remont skoczni narciarskiej HS31
i HS19 im. Józefa Przybyły przy ul. Ochota w Bystrej". Termin otwarcia ofert 03. 03. 2025r.

2) W dniu 03. 02.2025 r. dokonano wyboru oferty najkorzystniejszej na "Zakup paliwa na potrzeby
działalności Ekotad sp. z o.o. w roku 2025. Ofertę najkorzystniejszą złożyła firma "Bomar" Marek
Kottowski i Bogdan na kwotę brutto 253. 380,00 PLN.

Podpisane umowy:
l) W dniu 31. 01.2025 r. podpisano umowę z Sopockim Towarzystwem Ubezpieczeń ERGO
Hestia Spółka Akcyjna na ubezpieczenie mienia i odpowiedzialności cywilnej Gminy Wilkowice za
cenę brutto w wysokości 451 620, 08 zł brutto/okres obowiązywania umowy od 01. 02. 2025 do
31. 01. 2027 r./

2) W dniu 31.01. 2025 r, podpisano umowę z Towarzystwem Ubezpieczeń UNIdA TU SA na
ubezpieczenie pojazdów w zakresie OC, AC i NNW za cenę brutto 8 599, 00 zł /okres obowiązywania
umowy od 01. 02. 2025 r. do 31. 01. 2026 x.1

Złożone wnioski o dofinansowanie/ otrzymane dofinansowania
l) Został wybrany do dofinansowania projekt pn. : Ochrona i regeneracja obszarów cennych
przyrodniczo wraz z działaniami edukacyjnymi na obszarze Aglomeracji Beskidzkiej - etap l, w którym
Gmina Wilkowice jest partnerem. W ramach projektu będą przez okres dwóch lat realizowane
warsztaty ekologiczne w Gminnym Centrum Edukacji Ekologicznej w Bystrej w Gminie Wilkowice.
Gmina Wilkowice uzyskała dofinansowanie na w wysokości 386. 672, 05 zł, które stanowi 85% kosztów
kwalifikowalnych projektu-trwa rz otow wanie dokumentów do od isania umów .

2) W dniu 17. 01. 2025 r. złożono wniosek o dofinansowanie projektu pn. "Budowa sieci kanalizacji
sanitarnej na potrzeby Ośrodka Harcerskiego Wilczysko oraz przydomowych oczyszczalni ścieków na
potrzeby nieruchomości zlokalizowanych na terenie Gminy Wilkowice, poza obszarem aglomeracji
ze środków KPO. Wartość projektu brutto: 2 638 131,86 zł, wartość wnioskowanego dofinansowania:
2 144 822, 65 zł. Termin realizacji do listopada 2025r. - trwa ocena ro'ektów.

3) W dniu 11. 01. 2025 r. złożono kolejne aktualizacje wniosku o dofinansowanie na zadanie "Budowa
i przebudowa kanalizacji sanitarnej w Bystrej i Mesznej w ul. Nadmesznej i Orczykowej" w ramach
PROW na lata 2014-2020 na operację "Gospodarka wodno-ściekowa", poddziałanie "Wsparcie
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inwestycji Wartość projektu brutto: 1442414,86 zł, wnioskowana wartość dofinansowania:
l 001 637,00 zł. Termin realizacji do czerwca 2025 r. - trwa rz otow wanie dokumentów do
od isania umów oraz dokumentów do o łaszenia ost owania na w bór w konaw robót

budowlan ch.

INWESTYCJE:
Postęp prac projektowych/budowlanych:
l. Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dla zadania: Rozbudowa drogi

wojewódzkiej polegająca na budowie chodnika wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 942 ul. Żywiecka
w gminie Wilkowice wraz z pełnieniem nadzoru autorskiego.

Złożono wniosek o wydanie decyzji ZRID w Zarządzie Dróg Wojewódzkich w Katowicach. Trwa
przygotowanie dokumentacji przetargowej.

2. Opracowanie programu funkcjonalno-użytkowego dla zadania: Budowa krajowej trasy
rowerowej nr 17 na terenie Gminy Wilkowice Etap l - trwa ocena złożonego wniosku.

3. Budowa, rozbudowa, przebudowa dróg wraz z budową zintegrowanego układu szlaków
rowerowych w tym:
Zadanie - Etap V i VI - Budowa i przebudowa ul. Spacerowej oraz przebudowa ul.
Wypoczynkowej w formule zaprojektuj wybuduj
- Uzgodniono projekt geotechniczny oraz projekt konstrukcji nawierzchni.

4. Budowa pętli autobusowej przy ul. Wyzwolenia w Wilkowicach, obręb Huciska, rejon działki nr
288/6 - trwają prace wykończeniowe.

5. Rozbudowa ul. Kościelnej w Bystrej - trwa zabudowa ostatnich studni kanalizacji deszczowej na
ul. Kościelnej, wycinka drzew, likwidacja kolidujących ogrodzeń. Trwają przygotowania do
budowy łącznika Kościelna/Skośna.

6. Modernizacja skoczni narciarskiej w Bystrej przy ul. Ochota - ponownie ogłoszono przetarg na
roboty budowlane.

7. Budowa obiektu infrastruktury technicznej - zbiornik wyrównawczy wody pitnej w rejonie ul.
Klimczoka w 269a w Bystrej - zostały wykonane izolacje i obsypanie zbiornika. Przystępujemy do
prac związanych z armaturą.

PLANOWANIE PRZESTRZENNE: w związku z przystąpieniem do sporządzenia planu ogólnego Gminy
Wilkowice w miesiącu lutym wysłano zapytania do siedmiu firm o wstępne oszacowanie wartości
zamówienia. Odpowiedziały 3 firmy, z których wg wstępnego oszacowania, koszty przekraczają środki
zaplanowane w budżecie gminy na ten cel.

REPREZENTACIA GMINY:

30.01 - udział w spotkaniu z dyrektorami szkół i przedszkoli ws. realizacji działań oświatowych na
terenie Gminy Wilkowice
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31.01 - udział w spotkaniu z Twórcami i Animatorami Kultury Powiatu Bielskiego, podczas której
uhonorowano twórców i animatorów kultury z terenu powiatu bielskiego. W tym roku, z rąk Starosty
Bielskiego nagrody otrzymały 3 mieszkanki naszej gminy:

. Nina Kumorek - za ogólnopolskie sukcesy wokalne, aktywny udział w życiu artystycznym
regionu oraz realizację innowacyjnych projektów muzycznych,

. Henryka Radziejowska-Semków - za upowszechnianie teatru wśród mieszkańców regionu
oraz działalność naukową, szczególnie w zakresie gelotologii,

. Karolina Zasiadczuk-Kubica - za działalność artystyczną w zakresie muzyki oraz edukację
muzyczną mieszkańców gminy Wilkowice i powiatu bielskiego.
Była to również okazja do świętowania jubileuszu 10-lecia działalności GOK "Promyk".

01.02 - udział w walnym zebraniu OSP Bystra

04. 02 - udział w szkoleniu on-line pt: Planowanie przestrzenne: plan ogólny i warunki zabudowy -
Zasady - procedury - praktyka

06.02 - udział w spotkaniu z Wiceministrem Ireneuszem Nalazkiem w Ministerstwie Sportu
i Turystyki w Warszawie w temacie rozwoju infrastruktury sportowej oraz w spotkaniu
z Wiceministrem Infrastruktury Przemysławem Koperskim w Ministerstwie Infrastruktury w temacie
zagospodarowania terenu dworca PKP w Wilkowicach w kontekście remontu budynku dworca

07.02 - udział w gali 105-lecia Śląskiego Związku Piłki Nożnej, która zorganizowana została
w budynku OSP Wilkowice

08.02 - udział w walnym zebraniu w OSP Meszna

12.02 - udział w spotkaniu z Panem dr Krzysztofem Filipkiem oraz Spółką Wodociągową
wWilkowicach w związku z zakończeniem prac nad przygotowaniem Audyt zdarzeń związanych
z przydatnością wody do spożycia wraz z analizą systemu zaopatrzenia w wodę obsługiwanego przez
Spółkę Wodociągową w Wilkowicach ze szczególnym uwzględnieniem analizy wpływu zagrożeń
mikrobiologicznych dla bezpieczeństwa dostaw wody

13.02 - udział w spotkaniu ze Starostą Partnerskiej Gminy Pucov ze Słowacji w temacie realizacji
wspólnego projektu transgranicznego, realizowanego przez Gminę Pucov

14.02 - zorganizowałem szkolenie z kierownikami i dyrektorami gminnych jednostek,
przedstawicielami rady gminy, przedstawicielami ośrodka zdrowia i szpitali oraz pracownikami
Urzędu Gminy w związku z wejściem w życie Ustawy o ochronie ludności i obronie cywilnej

19.02 - udział w spotkaniu z Panem Andrzejem Płonką Starostą Bielskim oraz Panem Adamem
Caputą Radnym Rady Powiatu Bielskiego w sprawie inwestycji powiatowo-gminnych na terenie
naszej gminy

6. Informacja Przewodniczącej Rady o pracy w okresie międzysesyjnym.

Informację o pracy w okresie międzysesyjnym tj. od 29 stycznia do 20 lutego 2025 r. przedstawiła
Przewodnicząca Rady:

. l lutego na zaproszenie Ochotniczej Straży Pożarnej w Bystrej wzięłam udział wraz z radnymi
z tego sołectwa w Walnym Zebraniu Sprawozdawczym OSP Bystra za rok 2024.
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. l lutego zostałam zaproszona do Bielskiego Centrum Kultury na widowisko jasełkowe
przygotowane przez podopiecznych Stowarzyszenia Pomocy Osobom Niepełnosprawnym
"Serce dla Serca" oraz Seniorów, uczestników wieloletniego programu rządowego
"Aktywni +". W jasełkach występowały także dzieci z Przedszkola Publicznego w Bystrej

. 4 lutego uczestniczyłam w posiedzeniu Rady Sołeckiej w Bystrej.

. 8 lutego wraz z radnymi sołectwa Meszna uczestniczyłam w Walnym Zebraniu
Sprawozdawczym OSP Meszna.

. 10 lutego wraz z wieloma radnymi spoza Komisji uczestniczyłam w dodatkowym posiedzeniu
Komisji Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych dotyczącym analizy zasad wynajmowania hali
sportowej GOSIR-u przez podmioty zewnętrzne w ramach obowiązującej umowy pomiędzy
KS Bystra a GOSiR-em.

. 13 lutego wzięłam udział w Walnym Zgromadzeniu Członków Stowarzyszenia Rozwoju Wsi
Bystra "Bystrzańska Inicjatywa".

. 14 lutego w Gminnym Ośrodku Sportu i Rekreacji w Wilkowicach wraz
z wiceprzewodniczącym Rady Gminy Dariuszem Kanikiem uczestniczyłam w szkoleniu
z zakresu obrony ludności w związku z wejściem w życie l stycznia 2025r. ustawy o ochronie
ludności i obronie cywilnej.

7. Informacja Przewodniczącej Rady o pisemnych interpelacjach i zapytaniach radnych.

Następnie przewodnicząca A. Macher powiadomiła, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęły żadne
interpelacje ani zapytania.

8. Informacja Przewodniczących komisji na temat wniosków wypracowanych na komisjach oraz
realizacji poszczególnych punktów porządku obrad.

Informację w w/w sprawie przedstawili:
a) Jeżeli chodzi o Komisje Rewizyjną, to Przewodnicząca Rady poinformowała, że z uwagi na

nieobecność Przewodniczącej Komisji i jak i Wiceprzewodniczącej Komisji informacja zostanie
przedstawiona na kolejnej planowanej sesji.

b) Piotr Wałeczek przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji poinformował, że komisja
w miesiącu lutym nie miała posiedzenia.

c) Bożena Maślanka - przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska.

Komisja Budżetu, Infrastruktury i Ochrony Środowiska pracowała w dniu 19 luty br. na planowanym
posiedzeniu i zgodnie z planowanym porządkiem obrad.
Komisja w pierwszej części swojego posiedzenia zapoznała się z informacją Straży Gminnej
z działalności w 2024 r, w szczególności w zakresie ochrony środowiska, odpadów, spalania śmieci
oraz współpracy z Urzędem Gminy w zakresie egzekwowania podłączeń kanalizacyjnych w zakresie
objętym uchwałą dot. wywozu nieczystości. Zagadnienie szczegółowo przedstawione zostało przez
Komendanta Straży Gminnej. Jego analiza obrazowała postęp prac związanych m. in.
z egzekwowaniem podłączeń nieruchomości do kanalizacji, wymianą dotychczasowych źródeł ciepła
na ekologiczne, objęte odpowiednimi programami dopłat oraz ogólny stan poprawy ochrony
środowiska na terenie Gminy Wilkowice. Na uwagę i wnikliwą analizę natomiast zasługują
nieruchomości na których znajdują się bezodpływowe zbiorniki na nieczystości ciekłe.
W dalszej części posiedzenia, członkowie komisji wysłuchali informacji Wójta Gminy o stanie
zaopatrzenia gminy w wodę, jej ilości i jakości, dotychczas podjętych działaniach w tym zakresie
w roku 2024 r., plan na 2025 r, w oparciu m. in o sporządzony przez dr Krzysztofa Filipka audyt zdarzeń
związanych z przydatnością wody do spożycia wraz z analizą systemu zaopatrzenia w wodę
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obsługiwanego przez Spółkę Wodociągową w Wilkowicach ze szczególnym uwzględnieniem analizy
wpływu zagrożeń mikrobiologicznych dla bezpieczeństwa dostaw wody dla mieszkańców. Informacja
przedstawiona została z podziałem na poszczególne sołectwa naszej gminy. Przedstawione informacje
pokazują coroczny wzrost ilości członków poszczególnych spółek wodociągowych, rozwój
infrastruktury sieci wodociągowej na terenie Gminy oraz wzrost zużycia wody.
Następnie komisja zapoznała się z informacją Wójta w zakresie prac przygotowawczych do
przystąpienia do sporządzenia Planu Ogólnego dla Gminy Wilkowice. Uchwała z 27 listopada 2024
rozpoczęła w/w procedurę. Wysłano zapytania do siedmiu firm o wstępne oszacowanie wartości
zamówienia. Tylko trzy firmy odpowiedziały na zapytanie składając oferty odpowiednio na kwoty
brutto: 270. 000 zł, 233. 700 zł, 295. 200 zł. Na uwagę zasługuje fakt, że obecnie środki zabezpieczone
w budżecie na opracowanie w/w zadania wynoszą 100.000 zł.
Następnie stałym punktem prac komisji było opiniowanie uchwał do których stosowne rekomendacje
zostaną przedstawione w odpowiednich punktach porządku obrad.

Przewodnicząca Rady A. Macher dodała, że sprawę zaopatrzenia w wodę będziemy omawiać na sesji
w marcu i wrócimy wówczas do opinii eksperta zewnętrznego.

d) Antoni Kufel - wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych

Komisja Oświaty i Kultury spotkała się na posiedzeniu w dniu 14 lutego 2025 r. o godzinie 12:00
w Urzędzie Gminy w Wilkowicach.
W posiedzeniu komisji wzięło udział sześciu członków komisji oraz zastępca wójta gminy Wilkowice,
dyrektor ZOSiP, dyrektor SP nr l w Bystrej, pracownik referatu inwestycji.
Na wstępie komisja przeprowadziła dyskusję na temat wyboru koncepcji rozbudowy pomieszczeń
w Szkole Podstawowej nr l w Bystrej. Po burzliwej dyskusji komisja wybrała koncepcję "a", która
będzie podstawą do opracowania planu i potrzebnych uzgodnień.
Następnie pani dyrektor ZOSiP przedstawiła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2024 roku.
Komisja pracowała nad zmianami w dwóch uchwałach oraz analizowała posiadanie uprawnień
wysokościowych i elektrycznych przez konserwatorów, sprzątaczki oraz woźne w placówkach
oświatowych gminy Wilkowice.
Członkowie komisji sugerują dyrektorom placówek, aby w/w pracownicy zostali wysłani na szkolenia
i badania w celu podniesienia swoich kwalifikacji i zwiększenia poziomu bezpieczeństwa i higieny
pracy.
Komisja zapoznała się również z opinią Państwowej Inspekcji Pracy na temat godzin
ponadwymiarowych. Opinia ta potwierdza słuszność i zgodność z prawem stosowanej obecnie
metody obliczania godzin ponadwymiarowych jednak nie rozwiewa wszystkich wątpliwości.
Wszystkie punkty porządku posiedzenia zrealizowano w całości.

e) Katarzyna Pilarz - przewodnicząca Komisji Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych

Luty był miesiącem intensywnych prac Komisji Sportu, Zdrowia i Spraw Społecznych. Odbyły się dwa
posiedzenia: 10 lutego oraz 18 lutego br.

Posiedzenie w dniu 10 lutego zostało zwołane w celu wyjaśnienia wątpliwości zgłoszonych przez
Dyrektora GOSiR dotyczących wykorzystania hali przez drużynę Beskidzki Handball, mimo że oficjalna
umowa została podpisana z KS Bystra. W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji,
a także przedstawiciele Zarządu klubu KS Bystra wraz z Pełnomocnikiem, Wójt Gminy Wilkowice,
Zastępca Wójta Gminy Wilkowice, Przewodnicząca Rady Gminy Wilkowice, Wiceprzewodniczący
Rady Gminy Wilkowice wraz z pozostatymi przedstawicielami Rady Gminy Wilkowice oraz Prezes
klubu GLKS Nacomi Wilkowice.
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Przedstawiciele KS Bystra wyjaśnili, że drużyna Beskidzki Handball jest integralną częścią klubu KS
Bystra, związaną z klubem, a zmiana nazwy ma charakter wyłącznie marketingowy. Drużyna seniorek
została zgłoszona do rozgrywek II Ligi Piłki Ręcznej Kobiet pod nową nazwą w celu zwiększenia
rozpoznawalności zespołu i pozyskania sponsorów, podkreślając fakt, że jest ona reprezentantką
całego regionu Podbeskidzia jako jedyna drużyna reprezentująca ten region w seniorskiej piłce
ręcznej kobiet. Klub powołał także Fundację UsportowiONA, wspierającą rozwój sekcji żeńskich.
Część radnych wyraziła obawy związane ze zmianą nazwy drużyny dla sekcji seniorskiej, wskazując na
potencjalne trudności w identyfikacji klubu i ryzyko utraty dotychczasowej rozpoznawalności. Zarząd
klubu, podkreślił że zmiana ma na celu jedynie zwiększenie potencjału marketingowego oraz
sprostanie trudnościom finansowym związanym z utrzymaniem drużyny w drugiej lidze piłki ręcznej,
a weryfikacja czy ta decyzja była dobra będzie możliwe dopiero za rok lub dwa. Podkreślono, że
zawodniczki pozostają nadal członkiniami KS Bystra oraz, że proces treningowy jest w 100%
koordynowany przez klub KS Bystra. Dodatkowo część z zawodniczek reprezentuje klub KS Bystra
również w rozgrywkach juniorskich. Komisja zaleciła klubowi usprawnienie procesu powszechnego
informowania instytucji o zmianach w strukturze klubu oraz zapewnienie lepszej transparentności
działań poprzez publikowanie informacji o takich zmianach chociażby na stronie internetowej klubu,
czy innych mediów. Komisja zwróciła również uwagę na potrzebę poprawy komunikacji między
klubem a Dyrektorem GOSiR. Prezes klubu KS Bystra podkreślił, że klub wnioskuje jedynie
o możliwość korzystania z hali GOSIR przez 2-3 dni w tygodniu, a stabilność i terminowość
użytkowania hali w zakresie przestrzegania ustalonego harmonogramu są nie tylko warunkiem
realizacji sportowych zobowiązań, ale mają również bezpośredni wpływ na rozwój klubu oraz jego
wizerunek. Zaznaczył, że hala GOSiR pozostaje jedynym petnowymiarowym obiektem sportowym
w gminie, niezbędnym do przeprowadzania treningów i organizacji meczów w piłce ręcznej dla grupy
seniorskiej.

W posiedzeniu Komisji w dniu 18 lutego uczestniczyła połowa członków Komisji, a także Dyrektor
Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji, Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, Kierownik
Samodzielnego Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej, Pełnomocnik klubu KS Bystra oraz Prezes
klubu GLKS Wilkowice.
Podczas posiedzenia podsumowano imprezy sportowe i rekreacyjne a także działania promocyjne,
zdrowotne i społeczne zrealizowane w II półroczu 2024 roku, a także omówiono kalendarz
planowanych imprez sportowych i rekreacyjnych, działań społecznych oraz promocyjna -
zdrowotnych na rok 2025.
Wśród kluczowych zaplanowanych wydarzeń sportowo-rekreacyjnych na aktualny rok, oprócz
regularnych meczów ligowych, znajdują się m. in. festyn "Wszystkie dzieci nasze są" oraz trzecia
edycja Spartakiady Kół Gospodyń Wiejskich, współorganizowana przez Koło Gospodyń z Mesznej.
W kalendarzu przewidziano także Puchar Polski w skokach na trampolinie, drugą edycję
międzynarodowego turnieju "Beskidy Cup", kontynuację Memoriału Zbigniewa Pietrzykowskiego,
organizację gminnych zawodów dla przedszkolaków, Rajd Rodzinny oraz kolejny turniej piłki nożnej
"Biznes Cup Beskidy". Dodatkowo zaplanowano organizację zaległego Pucharu Magurki w biegach
narciarskich, dwie edycje zawodów na torze rowerowym "Kubuś" oraz Mistrzostwa Polski w futsalu.
Obecnie dostępny jest ramowy harmonogram, który będzie aktualizowany przez cały rok. Podczas
posiedzenia poruszono również kwestię konieczności uwzględnienia całorocznego planu tego typu
wydarzeń w harmonogramie hali.

W zakresie działań promocyjno-zdrowotnych oraz społecznych na rok 2025 przewidziano
intensyfikację działań wspierających seniorów, promocję szczepień oraz realizację programów
zdrowotnych w placówkach oświatowych a także działania promujące prawidłowość udzielania
pierwszej pomocy np. podczas imprez lokalnych. Kluczowym elementem będzie również
uruchomienie pilotażowego programu przeciwdziałania otyłości wśród dzieci i młodzieży, w ramach
którego prowadzone będą konsultacje dietetyczne przez kliniczną dietetyczkę. W planach jest
również kontynuacja konsultacji psychologicznych skierowanych do najmłodszych, mających na celu
wsparcie zdrowia psychicznego dzieci.
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Dyrektor GOSiR, przedstawił również informacje dotyczące wprowadzania zarządzania
harmonogramem obiektów sportowych. Aktualnie funkcjonuje zakładka na stronie internetowej
obiektu GOSiR umożliwiająca zgłaszanie zapotrzebowania na rezerwację obiektów. W przyszłym
tygodniu zaplanowano szkolenie pracowników w zakresie obsługi systemu rezerwacji. Dyrektor
GOSiR pracuje aktualnie nad regulaminem aktualizacji harmonogramu. Komisja będzie w najbliższych
miesiącach monitorować zarządzanie harmonogramem oraz transparentność całego procesu, jak
również będzie przedstawiać rekomendacje dotyczące jego efektywnego funkcjonowania.

Podczas omawiania spraw bieżących Kierownik SGZOZ poinformowała o problemach
związanych z powrotem Pogotowia Ratunkowego do swojej siedziby w Wilkowicach. Komisja
otrzymała informację, iż pomimo przeprowadzonych remontów po powodzi i przystosowania
budynku, pogotowie formalnie wypowiedziało umowę i przeniosło swoją siedzibę do Bystrej. Komisja
jednogłośnie postanowiła skierować wniosek do Wójta Gminy o weryfikację przyczyn decyzji
Pogotowia oraz o rozważenie możliwości powrotu zespołu ratowniczego do Witkowie, uzasadniając
to lepszą lokalizacją - strategicznym położeniem w pobliżu zjazdu na drogę szybkiego ruchu Sl
i poniesionymi kosztami przystosowania obiektu ośrodka zdrowia na siedzibę pogotowia
ratunkowego.

Poruszono również temat powodzi oraz potrzeby wprowadzenia skuteczniejszego planu
zarządzania kryzysowego dla strategicznych obiektów gminnych w których istnieje realny i wysoki
wskaźnik zagrożenia powodziowego jak np. Samodzielny Zakłada Opieki Zdrowotnej.
Ponadto, w toku spraw bieżących, Dyrektor GOSiR, nieobecny podczas posiedzenia komisji w dniu
10 lutego, poinformował, że nie zgadza się z ustaleniami dotyczącymi klubu sportowego KS Bystra
i podtrzymuje swoje stanowisko, że Beskidzki Handball jest podmiotem zewnętrznym,
zarejestrowanym w Bielsku-Białej. Jednocześnie wskazał, że z tego względu klub ten nie powinien
korzystać z obiektów GOSiR na zasadach przewidzianych dla klubów związanych bezpośrednio
z Gminą Wilkowice.
Stanowisko to pozostaje jednak w sprzeczności z argumentacją przedstawicieli KS Bystra, którzy
podkreślili ścisły związek Beskidzkiego Handballu z klubem oraz Gminą Wilkowice. Zaznaczyli, że
zespół ten tworzą zawodniczki, które przez lata rozwijały się sportowo w strukturach KS Bystra
i w dalszym ciągu są trenowane przez trenerów tego klubu. Beskidzki Handball funkcjonuje zatem
jako naturalne przedłużenie działalności KS Bystra, dając młodym zawodniczkom szansę na
kontynuowanie kariery sportowej na wyższym poziomie rozgrywek. Dodatkowym powodem do dumy
może być fakt, że zespół ten reprezentuje jako jedyny region Podbeskidzia w rozgrywkach
ogólnopolskich, a jego korzenie sięgają właśnie lokalnego środowiska sportowego w Gminie
Wilkowice. W toku dalszych działań Komisja będzie nadal dążyła do wypracowania wspólnego
stanowiska w tej sprawie oraz zapewnienia równych szans korzystania z obiektu GOSiR wszystkim
klubom, działającym na rzecz sportowego rozwoju dzieci i młodzieży Gminy Wilkowice.

Komisja również przeanalizowała przedłożone do zarekomendowania uchwały, które zyskały
jednogłośną rekomendację do przyjęcia przez Radę Gminy, co zostanie również przedstawione
w stosownych punktach dzisiejszego posiedzenia Rady.

9. Przyznane środki finansowe na realizację zadań publicznych w Gminie, w roku bieżącym
(konkursy ogłoszone przez Wójta Gminy) - zgłoszone wnioski, przyznane środki, wykonywane
zadania - informacja Wójta.

Informacja dotycząca przyznanych środków finansowych na realizację zadań publicznych w Gminie,
w roku bieżącym (konkursy ogłoszone przez Wójta Gminy) - zgłoszone wnioski, przyznane środki,
wykonywane zadania została przedstawiona przez Wójta Gminy Wilkowice. Informacja stanowi
załącznik nr 3 do protokołu.
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10. Informacja o działaniach podjętych wobec organów Gminy Wilkowice przez podmioty
wykonujące zawodową działalność lobbingową - informacja Wójta.

Informacja dotycząca działalności lobbingowej w procesie stanowienia prawa została przedstawiona
przez Wójta Gminy Wilkowice. Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

11. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany uchwały Nr XLIII/357/2017 Rady Gminy Wilkowice z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie
ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu gminy dla niepublicznych przedszkoli i

niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Wilkowice przez osoby
prawne lub osoby fizyczne oraz tryb i zakres kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania,

Jednogłośną rekomendację uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty i Kultury
A. Kufel.
Przewodnicząca Rady przedstawiła uzasadnienie do w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

zmiany uchwały Nr XLI 11/357/2017 Rady Gminy Wilkowice z dnia 28 grudnia 2017 r. w sprawie
ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu gminy dla niepublicznych przedszkoli
i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Wilkowice przez osoby
prawne lub osoby fizyczne oraz tryb i zakres kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania.

W niki tasowania
Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W niki imienne:

Za (11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (4)
Jacek Chowaniec, Elżbieta Lenda, Matgorzata Olma, Patrycja Panek

Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/357/2017 Rady Gminy Wilkowice z dnia 28 grudnia
2017 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji z budżetu gminy dla niepublicznych
przedszkoli i niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego na terenie Gminy Wilkowice
przez osoby prawne lub osoby fizyczne oraz tryb i zakres kontroli prawidłowości ich pobrania
/ wykorzystania została podjęta jednogłośnie i otrzymała nr Xlll/86/2025.

b) określenia szczegółowych warunków udzielania pomocy uzdolnionym uczniom, formy i zakresu
tej pomocy oraz trybu postępowania w tych sprawach w związku z realizacją "Lokalnego programu

wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Wilkowice",

Rekomendację uchwały przedstawił Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty i Kultury A. Kufel.
Przewodnicząca Rady przedstawiła uzasadnienie do w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:
określenia szczegółowych warunków udzielania pomocy uzdolnionym uczniom, formy i zakresu tej
pomocy oraz trybu postępowania w tych sprawach w związku z realizacją "Lokalnego programu
wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Wilkowice".
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W niki losowania

Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W niki imienne:

Za(11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (4)
Jacek Chowaniec, Elżbieta Lenda, Małgorzata Olma, Patrycja Fanek

Uchwała w sprawie określenia szczegółowych warunków udzielania pomocy uzdolnionym uczniom,
formy i zakresu tej pomocy oraz trybu postępowania w tych sprawach w związku z realizacją
"Lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych dzieci i młodzieży w Gminie Wilkowice ,
zosto/o podjęta jednogłośnie i otrzymała nr Xlll/87/2025.

c) zmiany uchwały nr XXVI/211/2016 Rady Gminy Wilkowice z dnia 31 sierpnia 2016 r. w sprawie
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi

opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z odpłatności

oraz trybu ich pobierania,

Jednogłośną rekomendację uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Sportu, Zdrowia i Spraw
Społecznych K. Pilarz.
Przewodnicząca Rady przedstawiła uzasadnienie do w/w uchwały.

Głosowano w s rawie:

zmiany uchwały nr XXVI/211/2016 Rady Gminy Wilkowice z dnia 31 sierpnia 2016 r. w sprawie
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi
opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami
psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z odpłatności oraz
trybu ich pobierania.

W niki losowania

Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W niki imienne:

Za (11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (4)
Jacek Chowaniec, Elżbieta Lenda, Małgorzata Olma, Patrycja Panek

Uchwata w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/211/2016 Rady Gminy Wilkowice z dnia 31 sierpnia
2016 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób
z zaburzeniami psychicznymi, szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia
z odpłatności oraz trybu ich pobierania, została podjęta jednogłośnie i otrzymała nr Xlll/88/2025.
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d) zasad i trybu udzielenia dotacji celowych na likwidację źródeł niskiej emisji i zastąpienie ich
kotłami gazowymi,

Przewodnicząca Rady zaproponowała podjęcie wniosku, który następnie odczytała i poddała go pod
głosowanie.

Głosowano wniosek w s rawie:

sprostowania oczywistej pomyłki pisarskiej w par. 8 ust. 3 uchwały w sprawie zasad i trybu udzielenia
dotacji celowych na likwidację źródeł niskiej emisji i zastąpienie ich kotłami gazowymi, polegającą na
błędnym wskazaniu tam roku 2024 zamiast 2025 r.

W niki losowania
Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W niki imienne:

Za (11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (4)
Jacek Chowaniec, Elżbieta Lenda, Małgorzata Olma, Patrycja Panek

Przewodnicząca Rady przedstawiła uzasadnienie do w/w uchwały.
Jednogłośną rekomendację uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury
i Ochrony Środowiska B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

zasad i trybu udzielenia dotacji celowych na likwidację źródeł niskiej emisji i zastąpienie ich kotłami
gazowymi.

W niki losowania
Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W niki imienne:

Za (11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (4)
Jacek Chowaniec, Elżbieta Lenda, Małgorzata Olma, Patrycja Panek

Uchwała w sprawie zasad i trybu udzielenia dotacji celowych na likwidację źródeł niskiej emisji
izastqpienie ich kotłami gazowymi, została podjęta jednogłośnie i otrzymała nr Xlll/89/2025.

e) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności
zwierząt na terenie Gminy Wilkowice na rok 2025,

Jednogłośną rekomendację uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury
i Ochrony Środowiska B. Maślanka.
Przewodnicząca Rady przedstawiła uzasadnienie do w/w uchwały.

12 l S t r o n a



Przewodnicząca zaproponowała podjęcie wniosku, który następnie odczytała i poddała go pod
głosowanie.

Głosowa no wniosek w s rawie:

sprostowania oczywistej pomyłki pisarskiej w tytule PROGRAMU OPIEKI NAD ZWIERZĘTAMI
BEZDOMNYMI ORAZ ZAPOBIEGANIA BEZDOMNOŚCI ZWIERZĄT NA TERENIE GMINY WILKOWICE na
rok 2024 (załącznik do uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wilkowice na rok 2025) polegającej na
błędnym wskazaniu tam roku 2024 zamiast 2025 r.

W niki tasowania

Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W niki imienne:

Za(11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (4)
Jacek Chowaniec, Elżbieta Lenda, Małgorzata Olma, Patrycja Panek

Głosowano w s rawie:

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na
terenie Gminy Wilkowice na rok 2025.

W niki tasowania

Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W niki imienne:

Za (11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (4)
Jacek Chowaniec, Elżbieta Lenda, Małgorzata Olma, Patrycja Panek

Uchwała w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wilkowice na rok 2025, została podjęta jednogłośnie
/. otrzymała nr Xlll/90/2025.

f) zmiany uchwały nr Udl/551/2023 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy

Wilkowice,

Jednogłośną rekomendację uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury
i Ochrony Środowiska B. Maślanka.
Przewodnicząca Rady przedstawiła uzasadnienie do w/w uchwały.
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Głosowano w s rawie:

zmiany uchwały nr LXII/551/2023 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 listopada 2023 r. w sprawie
szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela
nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie Gminy Wilkowice,

W niki osowania
Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W niki imienne:

Za(11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (4)
Jacek Chowaniec, Elżbieta Lenda, Małgorzata Olma, Patrycja Panek

Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr LXII/551/2023 Rady Gminy Wilkowice z dnia 29 listopada
2023 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi na
terenie Gminy Wilkowice, została podjęta jednogłośnie i otrzymała nr Xlll/91/2025.

g) wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2025 r.,

Projekt w/w uchwały omówiła P. Skarbnik. Planuje się:
- wprowadzenie zmiany poprzez zwiększenie dochodów budżetu gminy o kwotę 1. 322. 782, 98

- wprowadzenie zmiany poprzez zwiększenie wydatków budżetu gminy o kwotę 482. 782, 98 zł
Następnie omówiła szczegółowo zakres proponowanych zmian.

Ponadto zaproponowane zmiany powodują konieczność zmian w następujących załącznikach:
"Wydatki majątkowe budżetu gminy w 2025 roku", "Przychody i rozchody budżetu gminy w 2025
roku", "Dochody i wydatki zadań realizowanych na podstawie porozumień z innymi jednostkami
samorządu terytorialnego", "Dochody i wydatki z nich finansowane na zadania przyjęte do realizacji
w Gminnym Programie Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Gminnym Programie
Przeciwdziałania Narkomanii"

Po wprowadzeniu zmian niniejszą uchwałą przyjąć: Plan dochodów 106. 513. 285, 65 złotych, plan
wydatków 107. 962. 164, 08 złotych, planowany deficyt budżetowy 1.448. 878,43 złotych

Źródłem pokrycia planowanego deficytu budżetowego w kwocie 1.448. 878,43 złotych będą
przychody jednostek samorządu terytorialnego z wynikających z rozliczenia środków określonych
w art. 5 ust. l pkt 2 ustawy i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego
z udziałem tych środków.
Dodała, że te zmiany były szczegółowo omawiane na wczorajszej komisji budżetowej.

Jednogłośną rekomendację uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury
i Ochrony Środowiska B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2025 r.
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W niki tasowania

Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W niki imienne:

Za(11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (4)
Jacek Chowaniec, Elżbieta Lenda, Małgorzata Olma, Patrycja Panek

Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Gminy Wilkowice na 2025 r., została podjęta
jednogłośnie i otrzymała nr Xlll/92/2025.

h) wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice,

P. Skarbnik omówiła projekt w/w uchwały Jeśli chodzi o wprowadzenie zmian do Wieloletniej
Prognozy Finansowej, to w roku 2025 wprowadzone są zmiany dokonane zarządzeniami Wójta jak
również wynikające z uchwałą, która została podjęta wcześniej a dotyczącą wprowadzenia zmian do
budżetu gminy Wilkowice na 2025 r. Natomiast w latach kolejnych 2025 - 2028 zwiększamy rozchody
ażeby szybciej spłacić kredyt zaciągnięty w roku ubiegłym. Zwiększamy również przychody o kwotę
1.400.000,00 zł w latach 2027 - 2028. Tak wprowadzone zmiany i możliwość szybszej spłaty kredytu
powoduje, że zmniejsza nam się kwota długu w latach 2026 - 2036. Te zmiany były szczegółowo
omawiane na wczorajszej komisji budżetowej.

Rekomendację uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony
Środowiska B. Maślanka.

Głosowano w s rawie:

wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice.

W niki tasowania
Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W niki imienne:

Za (11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (4)
Jacek Chowaniec, Elżbieta Lenda, Małgorzata Olma, Patrycja Panek

Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wilkowice,
została podjęta jednogłośnie i otrzymała nr Xlll/93/2025.

i) udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska-Białej na
dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku-Białej,

Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury
i Ochrony Środowiska B. Maślanka.
Rekomendację do podjęcia uchwały przedstawiła również przewodnicząca Komisji Sportu, Zdrowia
i Spraw Społecznych P. K. Pilarz.
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Głosowano w s rawie:
udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska-Białej na dofinansowanie
działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku-Białej.

W niki losowania
Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W niki imienne:

Za(11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (4)
Jacek Chowaniec, Elżbieta Lenda, Małgorzata Olma, Patrycja Panek

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska-Białej
na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku-Białej,
została podjęta jednogłośnie i otrzymała nr Xlll/94/2025.

j) udzielenia odpowiedzi na wniosek o udostępnienie informacji publicznej,

Następnie Przewodnicząca Rady przeszła do ostatniej uchwały porządku obrad. Jest to uchwała
dodatkowa, która została wprowadzone do porządku obrad i była omawiana na posiedzeniu Komisji
Budżetu Infrastruktury i Ochrony Środowiska.
Rekomendację uchwały przedstawiła przewodnicząca Komisji Budżetu, Infrastruktury i Ochrony
Środowiska B. Maślanka.
Przewodnicząca wyjaśniła, że wniosek o informację publiczną wpłynął do Przewodniczącej Rady.
Zgodnie z przepisami o dostępie do informacji publicznej, obowiązane do udostępnienia informacji
publicznej są władze publiczne oraz inne podmioty wykonujące zadania publiczne, w szczególności
organy władzy publicznej. Dlatego też organami gminy są Rada Gminy, Wójt, Burmistrz, Prezydent
Miasta. Biorąc pod uwagę orzecznictwo sądowe i wyrok sądu WSA w Warszawie, w samorządzie
gminnym, zgodnie z ustawą, organem gminy nie jest Przewodniczący, ale Rada. Przewodniczący Rady
jest wybierany bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu
Rady w głosowaniu tajnym. Zadaniem Przewodniczącego jest organizowanie pracy Rady oraz
prowadzenie obrad Rady. Niewątpliwie więc, Przewodniczący Rady nie jest organem jednostki
samorządu terytorialnego lecz podmiotem kierującym pracami Rady. Jeśli zatem wniosek
o udostępnienie informacji publicznej skierowany został do przewodniczącego rady, jak to miało
miejsce w tej sprawie, to właściwym jego działaniem powinno być potraktowanie tego wniosku, jako
skierowanego do Rady - organu gminny i podjęcie stosownych działań w celu jego rozpoznania.
Niewątpliwie, to Rada Gminy, jako organ władzy publicznej, jest podmiotem zobowiązanym do
udostępnienia informacji publicznej będącej w jej posiadaniu. Dlatego też, podejmujemy taką
procedurę, został przygotowany taki projekt uchwały. Zatem, w świetle powyższego, Przewodniczący
Rady Gminy jest nie tyle uprawniony, co zobowiązany do udzielania informacji na warunkach
określonych w ustawie o dostępie do informacji publicznej.
Reasumując powyższe, podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne. Dlatego też radni zostali
zaangażowani do przekazania tej informacji publicznej, czyli listu Prezesa Zarządu Śląskiej Izby
Rolniczej, Pana Romana Włodarza.

Głosowano w s rawie:
udzielenia odpowiedzi na wniosek o udostępnienie informacji publicznej.
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W niki tasowania

Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W niki imienne:

Za (11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (4)
Jacek Chowaniec, Elżbieta Lenda, Małgorzata Olma, Patrycja Panek

Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej w postaci dotacji celowej dla Miasta Bielska-Białej
na dofinansowanie działalności Ośrodka Przeciwdziałania Problemom Alkoholowym w Bielsku-Białej,
została podjęta jednogłośnie i otrzymała nr Xlll/95/2025.

12. Przyjęcie protokołu z sesji Xl/2024 z 30 grudnia 2024 r.

Głosowano wniosek w s rawie:

przyjęcia protokołu z sesji Xl/2024 z 30 grudnia 2024 r

W niki losowania

Za: 11, Przeciwko: 0, Wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

W niki imienne:

Za(11)
Jordan Barański, Adam Bysko, Paweł Handzlik, Dariusz Kanik, Krzysztof Krajewski, Antoni Kufel, Alina
Macher, Bożena Maślanka, Piotr Pielesz, Katarzyna Pilarz, Piotr Wałeczek

NIEOBECNI (4)
Jacek Chowaniec, Elżbieta Lenda, Małgorzata Olma, Patrycja Panek

Protokołu z sesji Xl/2024 z 30 grudnia 2024 r. został przyjęty jednogłośnie.

13. Wolne wnioski, komunikaty.

Przewodnicząca przedstawiła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli za rok
2024 na poszczególnych stopniach awansu zawodowego nauczycieli w jednostkach oświatowych
prowadzonych przez Gminę Wilkowice - sprawozdanie stanowi załqcznik nr 5 do protokołu.
Sprawozdanie dotyczy nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych. W sprawozdaniu
podano średnie wynagrodzenie, średnią liczbę etatów, iloczyn średniej liczby etatów i średnich
wynagrodzeń, wydatki poniesione w roku 2024 na wynagrodzenia i kwotę różnicy. Organ prowadzący
prowadzi analizę wydatków na wynagrodzenie nauczycieli w odniesieniu do wysokości ustawowych
średnich wynagrodzeń oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli. W przypadku
nieosiągnięcia wysokości średnich wynagrodzeń organ prowadzący ustala kwotę różnicy pomiędzy
wydatkami poniesionymi na wynagrodzenia w danym roku, a iloczynem średniorocznej liczby etatów
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego i w terminie do 31 stycznia wypłaca
jednorazowy dodatek uzupełniający.
Analiza średnich wynagrodzeń za ten okres od l stycznia do 31 grudnia 2024 r., wypłacanych
nauczycielom zatrudnionym w szkołach i przedszkolach na terenie naszej gminy, była wyższa od
średniego wymaganego przepisami wynagrodzenia nauczycieli w roku 2024, co nie powoduje
konieczności wypłaty dodatku uzupełniającego.
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Przewodnicząca przedstawiła korespondencję, która wpłynęła do Rady Gminy Wilkowice:
- pismo przewodniczącej Rady Miasta Mysłowice z 8 stycznia 2025 r. dotyczące uchwały

w sprawie poparcia apelu Rady Miasta Rybnik dotyczącego planów związanych z przedwczesnym
zamknięciem elektrowni Rybnik,

- skarga na działania Dyrektora Zespołu Szkolno - Przedszkolnego w Mesznej,
- sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach

awansu zawodowego nauczycieli w jednostkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Wilkowice
za poprzedni rok, omówione powyżej,

- wniosek o informację publiczną, który byt już procedowany przez Radę,
- pismo dotyczące wycinki topoli,

skarga na uchwałę budżetową Gminy Wilkowice do Wojewódzkiego Sądu
Administracyjnego.
Przewodnicząca dodał, że konieczne będzie zwołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

14. Zakończenie.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady zakończyła sesję, wypowiadając formułę:
"Zamykam XIII" sesję Rady Gminy Wilkowice kadencji 2024-2029".

Przpwodnicząca]

i\ce

Przygotował(a): Małgorzata Lempart

Przygotowano przy pomocy programu eSesja. pl

^

Szczegółowy przebieg Sesji, w tym treść wystąpień radnych zarejestrowany został na nośniku
elektronicznym i jest opublikowany na stronie www.wilkowice. pl, w zakładce "Gmina - Transmisje
z posiedzeń Rady Gminy" oraz na BIP-ie w zakładce "Rada Gminy - Transmisje z posiedzeń Rady
Gminy" i stanowi zafqcznik do protokołu z 20 lutego 2025 r.
Do w/w protokołu załgczone sq również wszystkie uchwały, opinie i stanowiska wynikajqce
z porządku obrad.

18 l S t r o n a


